
PROTOKÓŁ NR 0063 – 3/47/2010 
z posiedzenia Komisji Edukacji  

w dniu 19 maja  2010r.  
 
 

Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A   
Czas posiedzenia:  godz. 14.15 – 16.35 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 

 
3. Działalność młodzieżowej Rady Miasta 

 
4. Funkcjonowanie doradztwa metodycznego w mieście.  

 
5. Sprawy bieżące: 

 
• projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój 

na 2010 rok,  
• odpowiedź na wniosek komisji z dnia 21 kwietnia 2010 r. 

 
6. Wolne głosy i wnioski 
7. Przyjęcie protokołu z dnia 21 kwietnia 2010 r.  
8. Zakończenie posiedzenia  

 
 
Ad. 1 
 
Przewodnicząca Komisji Edukacji – Anna Toborowcz  powitała zaproszonych na 
posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami:  
za – 5, przeciw- 0, wstrzymujących się – 0 
 
Ad. 3 
 
Działalność młodzieżowej Rady Miasta 
 
 
Toborowicz Anna 
 - Proszę przedstawić działalność Młodzieżowej Rady Miasta. 
 
Szczęsny Szaraniec 
 - Przedstawił informację dotyczącą funkcjonowania Młodzieżowej Rady Miasta.  
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Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Szczęsny Szaraniec poinformował również, że MRM bierze udział w organizacji 
różnego rodzaju imprez. Zorganizowaliśmy Mistrzostwa piłki siatkowej w szkołach 
ponadgimnazjalnych  które odbyły się w Gimnazjum nr 4, Wielką Orkiestrę 
Świątecznej Pomocy. Był okres kiedy nic nie organizowaliśmy ponieważ był duży 
problem porozumieć się ze szkołami i dyrektorami szkół. MRM jest 
współorganizatorem jastrzębskiego dyktanda, konkursu poetyckiego, dnia 
dziecka, dni jastrzębia. Problemem MRM jest Statut MRM.  
 
Toborowicz Anna 
 - Dlaczego Statut jest problemem? 
 
Szczęsny Szraniec 
 - Dowiedzieliśmy się , że MRM działa na Statucie, który nie został uchwalony                 
i tak naprawdę nigdy nie istniał. Statut między innymi nie zawiera żadnej 
informacji pozwalającej brać udział w jakichkolwiek  kongresach, spotkaniach. Co 
roku mamy przeznaczane ok. 1000 zł na delegacje krajowe z czego MRM nie 
może z nich skorzystać bo Statut nie został uchwalony. Działamy na Statucie z 
1994 r. Na dzień dzisiejszy Statut jest opracowany. Będziemy porozumiewać się 
z Radnymi , aby móc go uchwalić.  
 
Toborowicz Anna 
 - Rozumiem, że działania dotyczące nowego Statutu są już podjęte? 
 
Szczęsny Szaraniec? 
 - Tak, pomaga nam Pani Alina Chojecka.  
 
Toborowicz Anna 
 - Jakie są wasze plany na przyszłość? 
 
Szczęsny Szaraniec 
 - Tak. Chcemy przeprowadzić ankiety w szkołach gimnazjalnych i 
ponadgimnazjalnych. Jedna ankieta będzie obejmować MZK w Jastrzębiu Zdroju. 
Dochodzą do nas informacje , że brakuje autobusów. Autobusy nie jeżdżą                  
w takich godzinach w jakich powinny, kursy są ograniczane, oraz że kierowcami 
autobusów są osoby na emeryturze, przekraczający 70 rok życia i powodujące 
wypadki. Uważam, że osoba która osiąga wiek emerytalny nie powinna pracować 
w komunikacji miejskiej.  
 
Gorgol Tadeusz 
 - Kto jest opiekunem MRM? 
 
Szczęsny Szaraniec 
 - Pani Alina Chojecka.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Gdzie się spotykacie? 
 
Szczęsny Szaraniec 
 - W ZHP.  
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Toborowicz Anna 
 - Proszę powiedzieć, ile otrzymujecie środków na działalność MRM? Na co środki 
są przeznaczane? 
 
Szczęsny Szaraniec 
 - 4000 zł zostało przeznaczone na sport. Ze sportu została przeznaczona kwota 
600 zł na organizację Dnia Dziecka. W tym roku na kulturę otrzymaliśmy 3000 zł 
czyli mnij niż w poprzednim roku. Mogli zabrać ze sportu a nie z kultury.  
Większą część środków z kultury przeznaczyliśmy między innymi na organizację 
Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy – 1000 zł, organizację Dyktanda 
Jastrzębskiego – 300 zł, konkursu poetyckiego – 650 zł.  
 
Magiera Bernadeta 
 - W jaki sposób się rozliczacie z Urzędem? 
 
Szczęsny Szaraniec 
 - Na podstawie faktur, protokołów z przekazania upominków czy nagród. Mamy 
określoną pulę środków i nie możemy jej przekroczyć.  
 
Płaczek Adam 
 - Proszę uzasadnić stwierdzenie „ Mogli zabrać ze sportu a nie z kultury”. 
 
Szczęsny Szaraniec 
 - Na organizację imprez kulturalnych potrzeba więcej środków. Imprez 
sportowych organizujemy bardzo mało.  
 
Płaczek Adam 
 - Może warto ożywić działalność sportową. Zapotrzebowanie na pewno jest.  
 
Magiera Bernadeta 
  - W jaki sposób Rada Miasta może wam pomóc? 
 
Szczęsny Szaraniec 
 - Mamy jeden problem. W tamtym roku organizowaliśmy mecz charytatywny dla 
ochronki przy Parafii Miłosierdzia Bożego. Okazało się , że nie mogliśmy tego 
zorganizować ponieważ nie jesteśmy stowarzyszeniem ani fundacją. 
Chcielibyśmy zorganizować kolejny mecz charytatywny w którym wzięliby udział 
Radni Rady Miasta, Władze Miasta, Służby porządkowe. Nie mamy 
stowarzyszenia ani fundacji, które mogłyby się tego podjąć.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Proponuje zwrócić się do Komisji Kultury i Sportu w tej sprawie.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Uważam, że powinna w budżecie być uwzględniona kwota zaproponowana 
przez MRM.  
 
Szczęsny Szaraniec 
 - Możemy dokonać przeniesień środków. Chcieliśmy dokonać przeniesienia 
środków ze sportu na kulturę to powiedziano nam w Wydziale Kultury i Sportu, 
że śmieszną sprawą byłoby, aby MRM występowała o przeniesienie 1000 zł                  
i lepiej organizować imprezy pod kątem sportu.  
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Gorgol Tadeusz 
 - Jak to się stało, że przez 2 kadencje Młodzieżowa  Rada Miasta  działała na nie 
aktualnym statucie? 
 
Szczęsny Szaraniec 
 - Nie potrafię tego wytłumaczyć. Statut, który obecnie obowiązuje pochodzi z 
1994 roku. Przy pierwszych wyborach dowiedzieliśmy się , że statut jest 
niepełnoprawny.  
 
Gorgol Tadeusz 
 - Kto odkrył, że Statut jest nie aktualny? 
 
Szczęsny Szaraniec 
 - Pani Przewodniczącą Rady Miasta.  
 
Andrzej Kinasiewicz 
 - Z lekkim, żalem powiem, że ostatnio MRM nie informuje mnie o swoich 
spotkaniach. W poprzedniej Radzie starałem się na bieżąco uczestniczyć w 
spotkaniach MRM. Jeżeli będę miał informację o kolejnych spotkaniach to jeżeli 
będę mógł to będę w nich uczestniczyć. Na spotkaniach zarówno Ja jak i Pani 
Chojecka staraliśmy się wspierać MRM sowim doświadczeniem. Nie wszyscy 
Radni znali Statut MRM. Zauważaliśmy przy wyborach, że w statucie jest zapis 
szkół podstawowych i ponadpodstawowych, szkół ponadpodstawowych już nie 
ma. Istnieją gimnazja i szkoły ponadgimnazjalne. W Statucie MRM była zapis , że 
„Radni MRM reprezentują szkoły ponadpodstawowe w tym mieście”. W tym 
zakresie był legislacyjny błąd. W październiku okazało się , że statut należy 
poprawić.  
 
Szczęsny Szaraniec 
 - Statut był znowelizowany, ale dosyć długo leżał u Pani Przewodniczącej.  
 
Andrzej Kinasiewicz 
 - Często nie było qworum na spotkaniach MRM.  
 
Lis Jerzy 
 - Statut MRM powinna zaopiniować komisja BPIST.  
 
Szczęsny Szaraniec 
 - Otrzymaliśmy od Młodzieżowej Federacji Samorządów Lokalnych zaproszenie 
na kongres ogólnopolskich federacji młodzieżowych samorządów lokalnych , 
który odbędzie się 2 czerwca. Chcielibyśmy dokonać zmiany delegata ponieważ 
ostatnie zapisy są z 2003 roku.  
 
Toborowicz Anna 
 - Uważam, że w tej kwestii należy porozmawiać z opiekunem MRM.  
 
 
Ad. 4 
 
Funkcjonowanie doradztwa metodycznego w mieście.  
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Toborowicz Anna 
 - Przedstawiła zaproszonych na komisję doradców metodycznych.  
 
Pani z SP4 przedstawiła informację dot. funkcjonowania doradztwa 
metodycznego w mieście.  
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
 
Toborowicz Anna 
 - Czemu nie możecie Panie uczestniczyć w hospitacji młodego nauczyciela? 
 
Pani z SP 4 
 - Mamy pełny etat 18 godzin i nie zawsze mamy możliwość być z nauczycielem.  
 
Gorgol Tadeusz 
 - Często się zdarza, że młodzi nauczyciele korzystają z hospitacji? 
 
Pani z SP4 
 - Często zapraszaliśmy nauczycieli do nas na lekcje. Organizowaliśmy po 
hospitacji spotkania z nauczycielami w celu omówienia lekcji. Jesteśmy po to, 
aby pomóc nauczycielom.  
 
Gorgol Tadeusz 
 - Nie było by zasadnym powołania metodyka języka niemieckiego, francuskiego? 
Kiedyś Panie miały zniżkę godzin. Teraz macie Panie cały etat. Czy decyzja o 
ilość godzin leży w naszej kompetencji? Czy wynika to z ustawy? 
 
Bielaszka Elfryda 
 - Zgodnie z art. 23 ustawy o systemie oświaty oraz zapisami karty nauczyciela 
mówi się , że z 1%  wynagrodzenia wszystkich nauczycieli 20 % przechodzi na 
zniżkę dla nauczycieli pełniących funkcję doradztwa metodycznego. W Jastrzębiu 
20% z 1% jest to kwota to jest 107 tys. 422 zł. W poprzednich kadencjach była 
złożona interpelacja radnego Osiki, który na podstawie opinii Gazety „Wspólnoty 
Samorządowej” stwierdził , że miasto nie może wydać więcej niż 20%. Odbyło się 
wówczas spotkanie na którym rozmawiano o przeznaczeniu 20% na dodatek 
funkcyjny (520 zł) albo zniżkę godzin. Jeżeli ktoś posiada zniżkę godzin nie ma 
prawa do godzin ponadwymiarowych. Tak mówi prawo. Na kwotę , którą 
posiadamy mamy bardzo dużo metodyków.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Kiedy nauczyciel ma hospitować skoro ma 18 godzin? Czy zrobiliście Państwo 
symulację, żeby doradca miał ¾ etatu czyli 12 godzin? 
 
Pani z SP4 
 - Większość pracy wykonujemy w nocy.  
 
Bielaszka Elfryda 
 - Czytam sprawozdania i wiem dobrze kto jaką pracę wykonuje.  
 
Lis Jerzy 
 - W jaki sposób zostaje się doradcą metodycznym. 
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Bielaszka Elfryda 
 - Jeżeli chodzi o nauczyciela doradcę to analizujemy wyniki i pracę nauczyciela. 
Bierzemy pod uwagę wyniki jakie osiąga nauczyciel doradca osiąga jako 
nauczyciel. Nasza kandydatura jest przekazywana do rejonowego ośrodka 
metodycznego, który wydaje opinię.  
 
Toborowicz Anna 
 - „Zadania doradcy metodycznego powierza nauczycielowi organ prowadzący 
publiczną szkołę w uzgodnieniu z dyrektorem szkoły  lub placówki, w której 
nauczyciel zatrudniony po uzyskaniu pozytywnej opinii dyrektora wojewódzkiej 
placówki doskonalenia. Organ prowadzący może powierzyć zadania doradcy 
metodycznego nauczycielowi, który posiada kwalifikacje wymagane do 
zajmowania stanowiska nauczyciela w zakresie doskonalenia określone w 
przepisach (musi to być nauczyciel mianowany lub dyplomowany, co najmniej 5 
letni staż pracy pedagogicznej). Zadania doradcy metodycznego mogą być 
wykonywane przez nauczyciela w ramach stosunku pracy w publicznej szkole lub 
placówce w której nauczyciel jest zatrudniony z jednoczesnym obniżeniem 
wysokości obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych. W ramach 
dodatkowej umowy o pracę w publicznej placówce doskonalenia.” Jeżeli 
nauczyciel nie ma obniżonego pensum godzin to jak się to ma do w/w przepisu z 
Karty nauczyciela?. Przedstawię Państwu jak nauczyciele doradcy pracują w 
innych miastach. Gliwice – nauczyciel doradca ma 7 godzin dydaktycznych 
tygodniowo + 600 zł dodatku. Szkoła zapewnia ksero, papier, delegacje. Rybnik 
– 9 godzin dydaktycznych + 400 zł dodatku. Czerwionka  – 12 godzin 
dydaktycznych + 350 zł dodatku + 50 zł na benzynę miesięcznie. Doradca ma do 
dyspozycji z Gminy na rok 3000 zł na doskonalenie. Chorzów – 12 godzin zajęć 
dydaktycznych + 500 zł dodatku. W Jastrzębiu Panie metodyczni mogą 
skorzystać z telefonu, ksera, delegacji. Nie ma zniżki godzin + dodatek funkcyjny 
520 zł brutto.  
 
Bielaszka Elfryda 
 - Są Gminy, które nie powołują nauczycieli doradców. Będzie coraz mniej 
nauczycieli doradców.  
 
Toborowicz Anna 
 - Bardzo proszę Panią Wewiórę o zapoznanie komisji z pracą doradcy 
zawodowego.  
 
Wewióra Iwona 
 - Witam Państwa, jestem szkolnym doradcą zawodowym. Jestem na etacie 
nauczyciela. Moje pensum to 20 godzin zegarowych. Moja rola polega na 
doradzaniu uczniom. Wspieram ucznia w wyborze przyszłej ścieżki kariery 
zawodowej. Chodzę na lekcje wychowawcze. Jako doradca zawodowy pracuję 
metodą warsztatową z młodzieżą. Wykonuje cykliczne warsztaty. Na początku 
roku dla klas pierwszych organizujemy warsztaty integracyjne. Dla maturzystów 
we wrześniu robię testy na ocenę predyspozycji zawodowych. Dla klas 
pierwszych i drugich  zawodowych udało nam się wejść do projektu – „Pierwszy 
Krok na rynku pracy”. Młodzież została zdiagnozowana przez psychologa. Były 
warsztaty z doradcą zawodowym. Organizuję wyjazdy w ramach projektów. 
Współpracuję ze szkołom w Czechach. Wyszukuje miejsc praktyk. Po raz drugi 
organizuję kurs barmański drugiego stopiona. Jest to kurs, który daje możliwości 
przy zatrudnieniu. Organizuje targi edukacyjne dla maturzystów z Jastrzębia. 
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Przyjeżdża dużo szkół. Targi cieszą się dużą popularnością. Jeżeli chodzi o 
wsparcie to szkolne ośrodki kariery powstały przy współpracy z wojewódzkimi 
komendami OHP. Przez dwa – trzy lata było wsparcie. Były organizowane 
szkolenia. Skończył się projekt i pieniążki więc wsparcia nie mamy.  
 
Toborowicz Anna 
 - Przypomnę, że jako komisja edukacji wnioskowała o zatrudnienie doradców 
metodycznych oraz doradców zawodowych. Dodatkowo zostało zatrudnionych            
4 doradców metodycznych, natomiast mamy tylko jednego doradcę 
zawodowego. Dziękuję Państwu za przybycie i omówienie tematu.  
 
 
Ad. 5 
 
Sprawy bieżące: 

 
 
• projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój 

na 2010 rok,  
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz. Poinformował, że proponuje się  zwiększyć plan dochodów 
majątkowych budżetu Miasta na 2010 rok w dziale 801 Oświata i wychowanie z 
tytułu dotacji z budżetu państwa z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 
utworzenia lub modyfikacji szkolnych placów zabaw, w ramach Rządowego 
Programu wspierania w latach 2009-2014 organów prowadzących w zapewnieniu 
bezpiecznych warunków nauki, wychowania i opieki w klasach I-III szkół 
podstawowych i ogólnokształcących szkół muzycznych I stopnia – „Radosna 
szkoła” w wysokości 114 982  zł. W związku z otrzymaną dotacją proponuje się 
także zwiększyć wydatki majątkowe o tę samą kwotę w dziale 801 Oświata i 
wychowanie, rozdziale 80101 Szkoły podstawowe z przeznaczeniem na realizację 
jednorocznego zadania inwestycyjnego Nr 91 Utworzenie lub modyfikacja 
szkolnego placu zabaw w ramach Rządowego programu „Radosna szkoła”. 
Ponadto proponuje się zwiększenie wkładu własnego na realizację tego zadania o 
kwotę 50 000 zł w wyniku przeniesienia planu wydatków bieżących z działu 900 
Gospodarka komunalna,  rozdziału 90003 Oczyszczanie miast i wsi. Proponuje się 
także uporządkowanie zapisów w budżecie Miasta dotyczących numeracji i nazwy 
zadania. Proponuje się  zwiększyć plan dochodów budżetu Miasta na 2010 rok w 
dziale 801 Oświata i wychowanie w wysokości 350 820  zł, w tym dochody 
bieżące o 326 850 zł, a dochody majątkowe o 24 000 zł, z przeznaczeniem 
na sfinansowanie projektu pn. ,,Jesteśmy tacy sami-wieloprofilowa stymulacja 
osób niepełnosprawnych” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, w 
tym  w wysokości 298 197  zł z tytułu dotacji z  Europejskiego Funduszu 
Społecznego   oraz w wysokości 52 623 zł z tytułu dotacji z budżetu państwa. W 
związku z otrzymanymi dotacjami proponuje się również zwiększyć plan 
wydatków w dziale 801 Oświata i wychowanie, rozdziale 80102 Szkoły 
podstawowe specjalne w wysokości 350 820  zł, w tym na wydatki bieżące 
326 850 zł, a na wydatki majątkowe 24 000 zł, z przeznaczeniem na realizację 
jednorocznego zadania inwestycyjnego Nr 36 Zakup sprzętu do terapii 
biofeedback. Proponuje się zwiększyć plan wydatków bieżących  w dziale 
801 Oświata i wychowanie o kwotę  78 816 zł, z przeznaczeniem na bieżącą 
działalność placówek oświatowych w związku z rozliczeniem Standardowego 
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Kosztu Utrzymania Ucznia za rok poprzedni, w tym w rozdziale 80101  Szkoły 
podstawowe o kwotę  27 688 zł, w rozdziale 80102  Szkoły podstawowe  
specjalne o kwotę  16 348 zł, w rozdziale 80110  Gimnazja o kwotę  26 101 zł, 
w rozdziale 80111  Gimnazja specjalne o kwotę  6 040zł, w rozdziale 80120  
Licea ogólnokształcące o kwotę  2 639 zł. Wprowadzić zmianę planu wydatków 
majątkowych w dziale 801 – Oświata i wychowanie, rozdziale 80104 – 
Przedszkola polegającą na przeniesieniu planu wydatków na zadaniu Nr 23 Zakup 
urządzeń kuchennych w wysokości 12 229 zł z dysponenta Wydział Edukacji 
Urzędu Miasta z przeznaczeniem na zakup zmywarki gastronomicznej 
dla dysponenta Publiczne Przedszkole Nr 13 w wysokości 5 686 zł oraz 
dla dysponenta Publiczne Przedszkole Nr 14 z przeznaczeniem na zakup kuchni 
gazowej z piekarnikiem elektrycznym w wysokości 6 543zł. Proponuje się 
zmniejszyć plan  wydatków bieżących w dziale 900 Gospodarka komunalna 
i ochrona środowiska, w rozdziale 90003 Oczyszczanie miast i wsi o kwotę 
138 816 zł, w związku z dokonaniem rozliczenia utrzymania zimowego za okres 
styczeń-marzec 2010 roku jak również zmniejszeniem częstotliwości sprzątania 
ulic i terenów zielonych w Mieście. Proponuje się zwiększyć plan wydatków 
bieżących  budżetu Miasta na 2010 rok w dziale 921 Kultura i sztuka, w rozdziale  
92116 Biblioteki o kwotę 10 000 zł  z przeznaczeniem na dotację dla Miejskiej 
Biblioteki Publicznej. Zaproponowane w Załączniku Nr 1 zmiany planu wydatków 
majątkowych powodują  zmiany limitów Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 
polegające na: 
- wprowadzeniu dla zadania Nr 23 Zakup urządzeń kuchennych  nowego 
dysponenta Publiczne Przedszkole Nr 13 i ustaleniu dla niego limitu na 2010 rok 
w wysokości 5 686 zł, 
- wprowadzeniu dla zadania Nr 23 Zakup urządzeń kuchennych  nowego 
dysponenta Publiczne Przedszkole Nr 14 i ustaleniu dla niego limitu na 2010 rok 
w wysokości 6 543 zł, 
- zmniejszeniu limitu na 2010 rok dla zadania Nr 23 Zakup urządzeń kuchennych  
dysponentowi Wydział Edukacji Urzędu Miasta o kwotę 12 229 zł. W związku z 
osiągnięciem wyższego niż zakładano na etapie planowania budżetu Miasta stanu 
środków pieniężnych na rachunku dochodów własnych  oraz bieżących dochodów 
proponuje się zwiększyć plan rachunku dochodów  własnych o kwotę 79 485 zł i 
przeznaczyć go na wydatki bieżące określone przez  poszczególne jednostki 
organizacyjne Miasta, które na mocy Uchwał Rady Miasta mogą takie rachunki 
tworzyć. 
 
Toborowicz Anna 
 - Cieszę się , ze w drugiej edycji programu radosna szkoła zakwalifikowało się 
10 szkół. Na pewno wzbogaci to bazę dydaktyczną.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się –  
0.  
  
 
 

• odpowiedź na wniosek komisji z dnia 21 kwietnia 2010 r. 
 
Przewodniczącą Komisji zapoznała Radnych z treścią odpowiedzi na wniosek.  
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Ad. 6 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Kinasiewicz Andrzej 
 - Szanowni Państwo w wykazie uchwał na Sesję jest uchwała w sprawie 
wygaśnięcia mandatu radnego. Uchwała dotyczy radnego Rutkowskiego. Wczoraj 
na posiedzeniu komisji BPiST został projekt uchwały przedstawiony. Projekt 
uchwały nie ma pieczątki Radcy Prawnego ani Organu Wykonawczego. Jest tylko 
pieczątka Przewodniczącej Rady Miasta. Dowiedziałem się, że Pan Radny 
przebywa na zwoleniu lekarskim. Zgodnie z ordynacją wyborczą do Rad Gmin 
jest zapis, że przed podjęciem przez Rade Miasta uchwały o wygaśnięciu 
mandatu należy wysłuchać zdania zainteresowanej osoby. Są 3 miesiące na 
podjęcie uchwały.  
 
Proponowane wnioski komisji: 
 
 
 Komisja wnioskuje o obniżenie tygodniowego  obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć dydaktycznych o 6 godzin tygodniowo przy zachowaniu 
dotychczasowego dodatku funkcyjnego dla nauczycieli doradców metodycznych.  
 
 Komisja wnioskuje o uwzględnienie w regulaminie  wynagrodzeń dla 
nauczycieli dodatku za wychowawstwo klasy w wysokości – 100 zł, 
 
Wnioski zostały przyjęte głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0.  
 
Ad. 7 
 
Protokół został przyjęty głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0.  
 
 
Ad. 8 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodniczącą Komisji podziękowała wszystkim za przybycie po czym 
zakończyła posiedzenie.  
 
 
 
Protokołowała      Przewodniczącą Komisji 
Monika Dulewicz      Edukacji 
        ANNA TOBOROWICZ 
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